To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SOUTH ELECTRONICS Date: 03-05-2021 01:18:14 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Al-Abassi & CO an Independent Member of Moore Stephens International Limited as follows:-	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان اسم الشركة: الجنوب للإلكترونيات التاريخ: 03-05-18:14 PM 01:18:14 2021 الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات الشركة السادة نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Al-Abassi & CO an Independent Member of Moore كما يلي:-
Type of Report: Qualified	نوع التقرير: تحفظ
Company's opinion:	رأي الشركة:
1. With regard to the investment in Haier Middle East Equipment Company (a subsidiary company), the Board of Directors of the Southern Company for Electronics decided to complete the work of audited budgets for the subsidiary for the years until the year 2020 to study the net investment value of the subsidiary company after it documents its legal status according to the decisions of the extraordinary General Authority and in case A shortage of investment value appeared, and our company will make sufficient allocations for it within the company's operating plan. 2. As for the consolidated financial statements, upon the completion of the audited budgets of the subsidiaries of the Southern Company for Electronics, the parent company will create complete consolidated budgets.	12. بالنسبه للإستثمار في شركة هاير الشرق الاوسط للأجهزة (شركه تابعه) قرر مجلس ادارة شركة الجنوب للإلكترونيات استكمال عمل ميزانيات مدققه للشركه التابعه للسنوات حتى عام 2020 لدراسة صافي قيمة الإستثمار للشركه التابعه بعد أن تقوم بتوثيق اوضاعها القانونيه حسب قرارات الهيئه العامه غير العاديه وفي حال ظهر نقص بقيمة الإستثمار ستقوم شركتنا بعمل مخصصات كافيه لها ضمن خطة الشركه التشغيليه. 2. بالنسبه للقوائم الماليه الموحده عند انتهاء عمل الميزانيات المدققه للشركات التابعه لشركة الجنوب للإلكترونيات سوف تقوم الشركه الام بعمل ميزانيات موحده كامله.
Date of auditor's report: 31-12-2020	تاريخ تقرير المدقق: 31-12-2020

SOUTH ELECTRONICS

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Name: ahed NASSER

Position: Finance Manager

Please accept our sincere thanks and appreciation.

ahed NASSER

ahed NASSER

It is a serious in the s